
 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 

 
Datum: 17-06-2023 

Aan de voorzitter van de raad 

Namen en fracties steller(s) van de vragen: Vincent Jumelet (VVD) Matthijs Machielse (VVD) 

 

Onderwerp: Outdoor Valley Wintersport in de problemen 

 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
1. Wat is de reactie van het college op de brief van dhr. Rovekamp betreffend ‘Outdoor Valley 

Wintersport in de problemen’? 

 
2. Hoe kijkt het college aan tegen deze zaak? 

 
3. Waarom duurt de reactie van het college aan de raad op de noodkreet van deze ondernemer 

zo lang? 

 
4. Wanneer wordt de raad geïnformeerd over dit onderwerp, specifiek over het standpunt van het 

college? 

 
5. Wat zijn middelen die de gemeente kan inzetten om deze ondernemer te helpen? Wat is de 

beoordeling, uitleg van het college in welke middelen wel en niet te gebruiken in dit geval? 

 
6. Wordt er constructief gewerkt met de belanghebbenden aan een oplossing? Wat zijn hierin de 

overwegingen en belangen? 

 

Toelichting:  
 
Het geval van Outdoor Valley vraagt om voortvarende aanpak, die snel op gang moet komen. Hierom 
wil de VVD dat dit zo snel mogelijk wordt opgepakt en opgelost. De ondernemers, met haar midden- en 
klein bedrijf, in onze gemeente zijn immers de banenmotor van onze gemeente. Het 
ondernemersklimaat moet in onze gemeente op peil zijn, en dus is ook hier een oplossing nodig. 
 

 

 
 

Wijze van indienen van schriftelijke vragen:   
(zie art. 37 Reglement van orde van de raad). 


